
Verksamhetsberättelse för 2012 års aktiviteter i 

Hällbybrunns vägförening 
 
Detta är vår åttonde årsstämma för Hällbybrunns vägförening.  

Det pågående arbete till att övergå till kommunalt huvudmannaskap har under året legat lite 

stilla då den tidigare ansvariga personen på kommunen slutat och rekryteringen för en ny drog 

ut lite på tiden. Men inget ont som inte har något gott med sig då kommunen tagit hjälp av 

externt personal för att strukturera och planera upp arbetet och redovisat arbetet i en tidplan 

som vi följer om med regelbundna möten.   

 

Vi har kommit överens med kommun om förändringar av vägsträckning nere i Lerdalen 

genom att göra en ny väg mellan Östra vägen och Klippvägen samt ett vändplan på 

Klippvägen. Detta arbete blev tyvärr inte genomfört som planerat då vi inte fick fram material 

för att marklov men detta har vi nu försök ta hjälp av kommun för att ordna fram så vi har 

förhoppningar att kunna genomföra det under 2013. 

 

5 stycken fastighetsägare som inte betalat in vägavgiften även efter påminnelse skickades 

vidare till inkasso för indrivning. Samtliga har därefter betalt in avgiften. 

 

Ekonomin ser bra ut och då strävar att strävar att kunna återgå till kommunalt 

huvudmannaskap inom kort så har vi i kommande budgetförslag budgeterat för ett 

minusresultat då vi har tillräckligt med pengar i kassan. 

 

Vi har sammanlagt haft åtta stycken styrelsemöten under året och protokollen 

finns upplagda på hemsidan www.hbvf.se. På hemsidan finns det även 

information om aktuella händelser i vägföreningen. Ett bra tips, är att anmäla sig 

till vägföreningens mailinglista för att få e-post när det har hänt något nytt på 

hemsidan. 

 

Vi i styrelsen vill tacka för förtroendet och hoppas att vi åter kan få förtroendet 

att leda arbetet för 2013. 
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